

Date: 22 July 2026

التاريخ: 22 يوليو 2026

MSX Discussion Session - Financial Statements for the period ended 30 June 2026

جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط - للبيانات المالية للفترة المنتهية 30 يونيو 2026م

The Company would like to invite its shareholder, investors and all interested stakeholders to participate in MSX discussion session:

تود الشركة دعوة المساهمين والمستثمرين وكافة أصحاب المصلحة إلى الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط المحددة كالتالي:

Date: 27 July 2026
Time: 11:00 AM (Muscat Time)
Duration: 1 hour

التاريخ: 27 يوليو 2026
التوقيت: 11 صباحا (بتوقيت مسقط)
المدة: ساعة واحدة

- To present the Un-audited Financial Statements for the period ended 30 June 2026 which disclosed on MSX website on 21 July 2026 and future plans and strategy of the Company.

- عرض النتائج المالية الغير المدققة للفترة المنتهية 30 يونيو 2026م، والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 21 يوليو 2026م و خطة الشركة وإستراتيجيتها.

The session will be conducted via Microsoft Teams as below details:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع (Microsoft Teams) كالتالي:

Meeting link: [Join the meeting now](#)
Meeting ID: 362 462 507 367 048
Passcode: xd9JC3wu

الرابط: [Join the meeting now](#)
رقم الإجتماع: 362 462 507 367 048
الرقم السري: xd9JC3wu

For enquiries:
Email: aaltawqi@acwapower.com
Mobile: +968 92535937

للإستفسار يرجى التواصل على:
البريد الإلكتروني: aaltawqi@acwapower.com
رقم الهاتف: +968 92535937



سالم بن زاهر السيباني
الرئيس التنفيذي
Salim Bin Zahir Sibani
Chief Executive Officer